
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община. 

Относно: Обществени консултации по Наредба за изменение и допълнение на Наредба 

за прием на деца в общинските детски градини и в подготвителните групи в 

общинските училища на територията на Столична община, приета от Столичен 

общински съвет с Решение № 82 по Протокол № 48 от 22.02.2018 г., изм. и доп. 

(отстраняване на техническа грешка) – Решение № 270 по Протокол № 52 от 26.04.2018 

г., изм. и доп. – Решение № 510 по Протокол № 58 от 26.07.2018 г.  

 

Уважаеми г-н Чобанов, 

 Бих искала да изразя мнението си относно предложените промени в критериите за 

прием през идната учебна година. Не подкрепям предложението „близнаци“ и 

„породени деца“ да се извадят от социалната квота. При увеличението и на 40% от тази 

календарна година семействата с едно дете нямат никакъв шанс нито за ясла, нито за 

детска градина, заради увеличената квота. Обхватността от 40% е съвсем достатъчна за 

включването и на тези групи към социалните критерии, тъй като миналата година беше 

30%.  

 

Подкрепям намаляването на деца с ХЗ до 3 в група, ако документът удостоверяващ 

тяхното заболяване е ТЕЛК, а не само протокол от ЛКК. Това - конкретно заради 

многото злоупотреби, които са невъзможни за контролиране от Столична община.  

 

Подкрепям даването на 1т на деца посещаващи държавна СДЯ или частна лицензирана 

ясла, защото те вече са били приети веднъж през системата и трябва да има вариант за 

ДГ, която да продължат да посещават.  

 

Благодаря за вниманието и отделенето време.  

 

С уважение: Евгения Димитрова 

 


